
Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening lördagen den 6 juli 2024 
hos Lena och Stefan Fredman. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Birgitta Sowatsch, Lena och Stefan Fredman, Anita Stansert, 
Torbjörn Bäcklund, Anders Bäcklund, Erik Westergren, Hans Kärn, Jan Karlsson, Victoria och Niklas 
Skogh, Hjalmar Skogh. 

1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och Erik Westergren. 

4. Till justering av protokollet valdes Anders Bäcklund och Torbjörn Bäcklund. 

5. Föregående årsstämmas protokoll kommenterades och lades till handlingarna. 

6. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. I kassan finns i dag 10 447 kr. Föreningens 
inkomster består av medlemsavgifter enligt andelslängd. Föreningens utgifter har under 2023 
bestått av bankkostnader (1250 kr), hemsida (2000 kr), försäkring (965 kr), grus (1875 kr).  

7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2023.  

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 

9. I samband med styrelsens förslag till budget diskuterades om föreningen ska fortsätta teckna 
försäkring hos REV (Riksförbundet Enskilda Vägar). Styrelsen förslag var att inte fortsätta 
teckna försäkringen eftersom den inte täcker skador som kan uppkomma vid kraftigt skyfall. 
Förslaget till budget var därför 9000 kr för 2025.  Stämman beslutade enligt förslaget. Budgeten 
ska täcka föreningens kostnader (bankkonto, hemsida och vägunderhåll). 

10.  Som styrelseledamöter valdes Carl Johan Dalsman och Erik Westergren, vardera på två år. 

11.  Som revisorer valdes Evelina Westergren och Anita Stansert. 

12.  Valberedning är för närvarande vakant. Det beslutades att det valberedande arbetet för 
kommande år ska vara styrelsens ansvar. 

13.  Vägfrågor. 
Vägen är i bra skick just nu. På den kommande arbetsdagen behöver följande delar undersökas 
närmare för att se vad som eventuellt behöver åtgärdas: 
Den översta branta delen av vägen kan behöva mer grus och avrinningen bör kollas. 
Diket vid sidan om vägen, och trumman under vägen, ovanför transformatorn och uppåt måste 
underhållas så att vattnet kan avledas från vägen.  
Den nedersta delen av vägen, mot landsvägen, blir ofta blöt. Diket vid sidan om den delen 
behöver underhållas. 
Sly- och gräsröjning i vägkanten behöver göras på vissa ställen. 

14. Badplatsen. 
Hasse K har klippt gräset, gåshinder är uppsatta. Allt ser bra ut förutom att stolparna till 
flytbryggan står snett och lutar. Detta kommer att åtgärdas under dagen. Eventuell slyröjning 
närmast sjön diskuterades. 



15. Sophantering.  
Det betonades att kompostpåsarna ska tillslutas noggrant för att undvika problem med flugor. 

16. En gemensam arbetsdag med ev. slyröjning av vägkanten beslutades äga rum onsdagen den 
10/7. Samling vid transformatorn kl. 10.00. 
 

17.  Problemet med invasiva lupiner diskuterades. 

18.  Victoria och Niklas Skogh bjöd in till nästa års årsstämma lördagen den 5 juli 2025. 

Vid protokollet   Ordförande 

Erik Westergren   Carl Johan Dalsman 

Justeras    Justeras 

Anders Bäcklund   Torbjörn Bäcklund


